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Protokół  Nr 3 wspólnego posiedzenia 

Komisji Rady Gminy Lubasz 

odbytej w dniu 22 stycznia 2015 roku – godz. 13.00 

Przewodniczący Pan Andrzej Buśko  powitał wszystkich zebranych. W posiedzeniu udział 

wzięło 14 radnych  tj.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego 

1. Andrzejewska Żaneta 

2. Buśko Andrzej 

3. Koplin zenon 

4. Wicher  Marek  

5. Wicher Kazimierz 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

6. Cichorek Józef 

7. Dams Sławomir 

8. Macyszyn Andrzej 

9. Szrama Hubert 

10. Zieliński Marek  

Komisja Zdrowia, Oświaty i Spraw Socjalnych  

11. Janc – Węglewska Magdalena 

12. Michalak  Jacek 

13. Mirek Marian 

14. Strawa Paweł 

Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem czy są jakieś uwagi do otrzymanego porządku. 
Żadnych propozycji nie zgłoszono. Wobec czego przystąpiono do obrad wg porządku 
otrzymanego czyli: 

1) Omówienia projektu budżetu oraz autopoprawek do tego budżetu i Wieloletniej 
Prognozy Finansowej 

2) Wolne głosy i wnioski 
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Ad.1 temat budżetu omówiła Skarbnik Gminy, która przedstawiła w I kolejności procedurę 

jaka jest wymagana przed przyjęciem budżetu, a mianowicie: 

- projekt budżetu opracowany jest na podstawie założeń, a następnie zarządzeniem Wójta 

Gminy Lubasz z dnia 12 listopada 2014r. przyjęty 

- projekt musi uzyskać pozytywna opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz komisji Rady 

Gminy 

- do ewentualnych uwag ustosunkowuje się Wójt wprowadzając do projektu autopoprawki 

- autopoprawki zostają radnym przedstawione i podlegają dyskusji po czym plan budżetu 

zostaje uchwalony przez Radę Gminy 

Państwu projekt budżetu już na wcześniejszych komisjach przedstawiła Sekretarz Gminy. 

Dzisiaj zajmiemy się zatem autopoprawkami, które Państwo otrzymaliście. 

Marek Zieliński zapytał dlaczego radni tak późno te poprawki otrzymali? 

Skarbnik Gminy – poprawki otrzymaliście Państwo dzisiaj, a sesja jest dopiero 29 stycznia.               

W międzyczasie będzie jeszcze jedno posiedzenie komisji, gdzie możemy jeszcze na ten 

temat dyskutować jeżeli będziecie Państwo mieli wątpliwości.  

 Następnie Skarbnik powiedziała, że ponownie przeprowadzono analizę dochodów i 

wydatków                i dlatego proponuje się  następujące zmiany do planu budżetu: 

I. W zakresie dochodów ( łączne zwiększenie  o 43.915 zł): 

1.Zwiększenie planu dochodów ( 57.215 zł)  z tytułu: 

1) zwrotu podatku VAT ( z Urzędu Skarbowego) od kosztów poniesionych na 

remonty                i bieżące utrzymanie świetlic wiejskich  i budynków 

komunalnych w miesiącach listopad- grudzień 2014r.  – łącznie 38.390 zł , 

2) wpływów z tytułu podatku od czynności cywilno-prawnych – 13.300 zł, 

3) dzierżawy nieruchomości ( Gminny Zakład Komunalny) – 5.525 zł   

1. Zmniejszenie  planu dochodów ( 13.300 zł)  z tytułu:  

-  wpływów z podatku rolnego osób fizycznych o 12.000 zł, 

-  opłaty produktowej  w wysokości  1.300 zł,    

II. W zakresie wydatków ( łączne zwiększenie  o 43.915 zł): 

1. Zwiększenie planu wydatków  ( 66.715 zł) na: 
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1) remont  hali sportowej przy gimnazjum w Lubaszu – 35.200 zł, 

2) dotację na działalność sportową ( Radwan) - 15.000 zł, 

3) dofinansowanie dla Powiatu na Warsztaty Terapii Zajęciowej w Gębicach – 4.604 zł, 

4) opłatę kosztów dzierżawy nieruchomości ( Kółko Rolnicze) – 5.525 zł 

5) dofinansowanie zakupu samochodu dla Policji – 3.500 zł, 

6) ostateczne rozliczenie dotacji dla niepublicznego przedszkola „Leśne Skrzaty”  i 

punktu przedszkolnego „Elfy”  Czarnków  za 2014r. -  2.886 zł     

2. Zmniejszenie planu wydatków ( 22.800 zł)  z: 

1) bieżącego utrzymania Urzędu Gminy – 22.560 zł, 

2) poz. 2% odpisu podatku rolnego na rzecz Izby Rolniczej – 240 zł.  

Ponadto poinformowała, że w związku z wejściem w życie rozporządzenia Ministra Finansów     

z dnia 16 grudnia 2014r.  zmieniającego rozporządzenie w sprawie szczegółowej klasyfikacji 

dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów  oraz środków pochodzących ze źródeł 

zagranicznych, wprowadzono zmiany do planu budżetu na 2015r.: 

1) w zakresie dochodów – wpływy z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi - sklasyfikowano w dziale 900 „Gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska „ , rozdział  90002 „ Gospodarka odpadami” , paragraf  0490 „Wpływy               

z innych lokalnych opłat pobieranych przez jednostki samorządu terytorialnego na 

podstawie odrębnych ustaw”.  Dotychczas dochody te sklasyfikowane były  w dz.756, 

rozdz.75618 par. 0490, 

2) w zakresie wydatków -  rozporządzeniem uchylono paragraf 4350 „Zakup usług 

dostępu do sieci Internet „  oraz paragraf  4370 „ Opłaty z tytułu zakupu usług 

telekomunikacyjnych świadczonych w stacjonarnej publicznej sieci telefonicznej „. 

Limity wydatków  z wymienionych paragrafów klasyfikacji budżetowej przeniesione 

zostały  do paragrafu, który otrzymał nowe brzmienie  tj.  4360 „ Opłaty z tytułu 

zakupu usług telekomunikacyjnych „  , w tym usług dostępu do sieci Internet.  

III.W zakresie przychodów i rozchodów budżetu gminy:        

      W związku z podpisaną  umową  ( styczeń 2015r.) z Bankiem Gospodarstwa 

Krajowego , zmniejszono o 1 zł  kwotę  planowanej do zaciągnięcia w 2015r. pożyczki na 

projekt unijny „Zaopatrzenie wsi w wodę w  Gminie Lubasz w miejscowości Lubasz, 

Stajkowo, Nowina  i w kanalizację w m. Lubasz „ . Jednocześnie zmniejszono również            

o 1 zł  planowaną w br. spłatę  tej pożyczki.     

W związku z powyższym proponowany plan budżetu gminy na 2015r. kształtuje się     
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      następująco: 

1)  po stronie dochodów -  zwiększa się  o kwotę  43.915 zł i wynosi, po zmianach                  

w stosunku do projektu budżetu , 22.082.405 zł, 

2) po stronie wydatków -  zwiększa się o kwotę  43.915 zł i wynosi, po zmianach w 

stosunku do projektu budżetu, 21.897.692 zł, w tym wydatki majątkowe ukształtowały 

się na poziomie 1.294.662,63 zł ( o 3.500 zł więcej niż w projekcie), 

3) po stronie przychodów – zmniejszenie o 1 zł  tj. do kwoty  522.152 zł, 

4) po stronie rozchodów –zmniejszenie o 1 zł  tj. do kwoty 706.865 zł.  

DYSKUSJA 

Kazimierz Wicher – zapytał kiedy była remontowana hala widowiskowo – sportowa? 

Wójt Gminy – od momentu otwarcia tj.  od 206 roku nie była remontowana 

Kazimierz Wicher – czy jest opiekun tej hali?  

Wójt Gminy – w godzinach pracy gimnazjum za halę odpowiada Gimnazjum, później 

Gminny Ośrodek Kultury. Poprosiłem p. dyrektor o przedstawienie wizji funkcjonowania hali 

do 9 lutego br. Chciałbym, aby hala była w zarządzie tylko gimnazjum. Z hali korzysta wiele 

osób, a największy koszt jak Państwo zauważyliście to ekrany wygłuszające. Wniosek 

wpłynął na moje ręce i roboty zostały skosztorysowane i tak: 

1. Szatnie męskie: 

• wyprawki gipsowe ścian – malowanie – 800,00zł 

2. Szatnia damska: 

• wyprawki gipsowe ścian – malowanie – 500,00zł. 

3. Hala sportowa: 

 

• wymiana 25 szyb z (polimetakrylan metylu) – 4000,00 zł,  

• wymian ok. 50 m3 płyt wygłuszających EKOPHON – 19000,00zł,   

• wykonanie ramek stalowych wzmacniających mocowanie szyb -120 mb 

(40x3) płaskownika  - malowany proszkowo =  3000,00 zł,  

• zakup ok. 120 śrub do montażu w/w ramek (śruba imbus specjalna)  = 600,00 

zł, 

• naprawa mocowania elementów odbojnikowych  na hali sportowej (element 

ochronny na głowy graczy) = 300,00 zł, 

• wymiana 4 lamp  ściennych na hali – 600,0 zł, 

• dwukrotne gipsowanie ścian – ok. 4 m2 – 100,00 zł, 

• wyprawki malarskie na hali sportowej – ok. 4 m2 – 200,00 zł, 

• montaż list narożnikowych wejście do magazynku – 300,00zł, 

• wymiana płytki ceramicznej  oraz zamontowanie cokołów i listwy 

przypodłogowej – wyjście z hali – 200,00zł, 
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• wykonanie naciągu dolnego siatki  przy płycie boiska – 32 mb – 800,00 zł, 

• malowanie ścian przy ściance wspinaczkowej ok. 4 m2 – 300,00 zł, 

• wymian filtrów wentylacji i serwis – 3000,00zł,  

4. Magazyn sprzętu: 

• naprawa drzwi suwanych  2 komplety – 700,00 zł, 

• usuniecie pęknięcia  na ścianie w magazynie –300,00 zł, 

5. Wejście do hali sportowej: 

• usunięcie pęknięcia ściany wraz z malowaniem ściany – 500,00 zł.  

Łączny koszt: 35.200,00zł  

Następnie Wójt odniósł się do autopoprawek. Powiedział, że są one kosmetyczne, większość 

wie, że w ciągu roku budżet ulega wielu zmianom i na pewno bardzo będzie odbiegał od tego 

pierwotnego. Na dzień dzisiejszy jest jeszcze wiele niewiadomych, dlatego duże zmiany 

zostaną dokonane najprawdopodobniej w marcu. W budżecie będziemy się starali 

przeznaczać jak najwięcej na inwestycje, by poprawić wskaźniki. Dopiero, kiedy zostaną 

rozliczone dotacje do Gminnego Zakładu Komunalnego i Gminnego Ośrodka Kultury i 

przeanalizowane zostaną wszystkie możliwości wprowadzenia oszczędności  będzie można 

podjąć pewne decyzje. Chcemy, by przedszkola były czynne dłużej, by dzieci nie uciekały do 

Czarnkowa. To nie tylko okres przedszkolny,  ale później dzieci które chodzą do przedszkola 

w Czarnkowie tam kontynuują swoją edukację, dlatego oferta nauczania powinna się zmienić. 

Chodzi tu o język angielski, by był u nas wprowadzany jak najszybciej, już od przedszkola. 

To nie chodzi tylko o dopłaty, które ponosimy obecnie do przedszkoli w Czarnkowie, ale jak 

dzieci będą się tam uczyć, subwencja oświatowa na dziecko też za tym dzieckiem pójdzie.  

Paweł Strawa zapytał kto kosztorys sporządzał? 

Wójt Gminy – dyrektor Ryszard Bilski. Sprawdzał ceny i wyliczył. 

Kazimierz Wicher zapytał czy na roboty te musi być przetarg i co się stanie jak zabraknie na 

ten cel środków? 

Wójt Gminy – wartość tego zadania nie jest duża. Przetarg nie jest konieczny, ale pracownicy 

są zobowiązani przestrzegać pewnych procedur. Wydane zostało zarządzenie zgodnie z 

którym,           w zależności od kwot musza postępować. Nikt nie jest zwolniony z obowiązku 

zamawiania usług i dostaw po najkorzystniejszych cenach.  

Sekretarz |Gminy – każda jednostka ma swój plan wydatków na remonty. Jeżeli środki 

zabrakną mają swoje z których mogą dołożyć.  
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Magdalena Janc- Węglewska – czy Radwan ma również budżet remontowy? 

Sekretarz Gminy – nie, ale na boisku jest pomieszczenie stowarzyszenia, z którym gmina ma 

zawartą umowę. Część kosztów w tym obiekcie pokrywamy ze środków przeznaczonych na 

profilaktykę przeciwalkoholową.  

Kazimierz Wicher powiedział, że jest różnica między  firmami, często bardzo duża i nie 

zawsze musi być wybrana ta najtańsza firma. 

Wójt Gminy – Rada Gminy jest organem kontrolującym, jeżeli będziecie mieli jakieś 

wątpliwości to zawsze możecie sprawdzić. To nie jest tak, że pracownik sam podejmuje 

decyzję – on musi przed podpisaniem umowy uzgodnić i przedstawić różne oferty.  

Skarbnik Gminy – Państwo otrzymujecie sprawozdania. Z nich będzie wynikało jakie środki 

na dany cel przeznaczono.  

Andrzej Buśko zwrócił uwagę, że płyty wygłuszające są bardzo drogie. Naciągnięcie siatki 

może pomóc, ale może należałoby pomyśleć o innych rozwiązaniach. Może tylko na początku 

na pewnej powierzchni i sprawdzić jak będzie to zdawało egzamin.  

Ad. 2 Wolne głosy i wnioski 

Marian Mirek powiedział, że składał wniosek o wykonanie oświetlenia ulicznego na drodze w 

kierunku Antoniewa (on mówi do tzw. Polskich Niemców) Otrzymał odpowiedź, że sprawa 

będzie rozstrzygana przy budżecie, a tutaj nic o tym się nie wspomina  

Magdalena Janc- Węglewska powiedziała, ze wie o jaki odcinek chodzi bo tam oczekują na 

autobus dzieci i faktycznie jest bardzo ciemno. 

Sekretarz Gminy – wnioski dotyczące oświetlenia nie zostały ujęte w projekcie  budżetu ani 

w autopoprawkach bowiem jak Państwu już wcześniej mówiłam po złożeniu pierwotnej 

wersji projektu strona dochodowa nie równoważyła się ze stroną wydatkową. Musieliśmy 

ciąć wydatki Kredyt który zaciągamy w wysokości 300 tys. zł i tak jest z karencją o czym 

również informowałam. 2016 rok będzie przełomowy, gdzie będziemy mieli poważne 

problemy w spłacie kredytów. Nie oznacza to, że nad tymi wnioskami nie będziemy pracować 

i ich rozpatrywać. Do sprawy oświetlenia trzeba podejść kompleksowo bo tych wniosków jest 

bardzo dużo, a każda lampa to inwestycja wymagająca opracowania dokumentacji i uzyskania 

pozwoleń. Gmina w tym roku będzie realizować tylko jedno zadanie z dofinansowaniem ze 

środków Unii Europejskiej dotyczące zaopatrzenia wsi w wodę i drugie zadanie inwestycyjne 
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dotyczące gazownictwa. Są to zobowiązania z lat poprzednich, które muszą być zgodnie z 

umowami wykonane.  

Kazimierz Wicher poprosił o przeregulowanie zegarów oświetlenia ulicznego, aby 

zaoszczędzić na zużyciu energii elektrycznej.   

Sekretarz Gminy od momentu kiedy ceny za energie elektryczna zostały uwolnione gminy 

maja obowiązek przeprowadzania przetargów. My mamy podpisane umowy od 2013 roku wg 

cen przetargowych, gdyż gmina przystąpiła do Grupy Kapitałowej i  odbyły się już dwa 

przetargi. W kosztach oświetlenia ulicznego najwyższą kwotę stanowi dystrybucja i 

konserwacja, samo zużycie energii to niewielkie koszty. To co już wcześniej mówił na sesji 

Wójt – jest pewne kuriozum. Gmina ma obowiązek rozbudowywania oświetlenia. Później 

majątek przekazuje energetyce, a oni żądają  zryczałtowanych opłat za konserwację i jeszcze 

za każdy przyjazd w przypadku usuwania awarii, gdzie tymi sprawami zajmuje się wyłącznie 

energetyka i nie pozwala tych prac wykonywać innym podmiotom. Minister wypowiadając 

się w tej sprawie po petycjach zgłoszonych przez samorządy stwierdził, że samorządy musza 

negocjować. Przypomniała, że Wójt też mówił o tych negocjacjach. Udało się zmniejszyć 

proponowana przez energetykę zwyżkę ze spółką, która niedawno powstała Eneos 

Oświetlenie, która jeszcze nie zdążyła się rozruszać.   

Józef Cichorek powiedział, że ma dwie lampy, które raz się zapalają po czym gasną. 

Energetyka była i usterka jest nadal bo jest to samo.   

Marek Zieliński zapytał ile kosztuje gminę wymiana żarówki? 

Sekretarz Gminy – 270 zł netto od żarówki, ale nie są to wszystkie koszty, dochodzi dojazd i 

trzeba doliczyć wszystkie takie drobne jak wymiana styczników i innych rzeczy, które są 

niezbędne aby lampa świeciła. Trzeba by było cały ten załączony do umowy wykaz 

przeanalizować aby całkowity koszt obliczyć. Tych pozycji jest bardzo dużo. Nadmieniła, że 

na stanie gminy za które gmina odpowiada są 2 lampy przy ośrodku i 9 na tzw. Gorzelni. 

Kazimierz Wicher zapytał czy energetyka tak wszystko po kolei liczy? 

Sekretarz Gminy – tak za wszystko płacimy. Na naprawę maja 7 dni.  

Andrzej Macyszyn zapytał czy na bieżące utrzymanie wystarczy 200 tys., które jest w 

projekcie budżetu. Żużel nie jest teraz taki drogi i na pewno dużo wsi zgłosi wnioski o 
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doziarnianie tego co jest i wykonanie pewnych nowych odcinków. Nadmienił, że równanie 

dróg bez doziarniania nie ma sensu.   

Kazimierz Wicher natomiast zapytał czy po równiarce nie może od razu iść walec bo jak ubija 

po 2-3 dniach to już jest za późno bo duże samochody zdążą porobić dziury.   

Wójt Gminy – to jest bieżące utrzymanie. Mieszkańcy po dziurach nie mogą jeździć. Jak 

będzie potrzeba i będą możliwości to dołożymy. Po zebraniach będzie zbiorcze zestawienie i 

będziemy się starać, aby wnioski zrealizować.  

Marek Wicher zapytał czy ma rozumieć, że nie będzie dofinansowania  chodnika na ul. 

Winiary? 

Wójt Gminy – przygotujemy plan inwestycji, które w pierwszej kolejności chcemy 

realizować. W marcu będziemy wiedzieli dużo więcej i wtedy do tego tematu powrócimy.  

Magdalena Janc- Węglewska opowiedziała historię robót na drodze wojewódzkiej nr 140, 

która jest zamknięta oraz o trudnościach  związanymi z tymi robotami. Zaznaczyła, że termin 

zakończenia robót jest po raz trzeci przesuwany i obecnie z informacji jakie posiada ma być 

to czerwiec br. Poprosiła, aby zwrócić się z tym do kompetentnej instytucji i umożliwić 

przejazd tą drogą mieszkańcom Kruteczka.  

Wójt Gminy powiedział, że zna problem bo zwracali się w tej sprawie mieszkańcy i 

wystosuje pismo, w którym umożliwienie przejazdu naszych mieszkańców ta drogą 

argumentować będzie  dojazdem do pracy. 

Magdalena Janc- Węglewska poruszyła problem funkcjonowania placówki zdrowotnej na 

naszym terenie – Prywatnego Gabinetu Lekarskiego Ewy Masiakoweskiej. Stwierdziła, że             

w naszym gimnazjum doszło do omdlenia dziecka, któremu służby zdrowia nie udzieliła 

pomocy. Stwierdziła, że w takich sytuacjach liczy się każda minuta i jest niezrozumiałe, 

dlaczego lekarz, który jest na miejscu takiej pomocy nie może udzielić.   

Wójt Gminy – właścicielka gabinetu była kiedyś na sesji. Można ja zaprosić na posiedzenie 

Komisji zdrowia, Oświaty i spraw Socjalnych i ten problem poruszyć. To nie jest sprawa 

gminy tylko narodowego Funduszu Zdrowia, który z nią umowę podpisał, dlatego proszę 

zaprosić na komisję.  

Marek Wicher stwierdził, że jak Pani Masiakowska przyszła na sesje to radni nic nie mówili,. 

Byli cicho. 
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Kazimierz Wicher zauważył, że każdy będzie cicho bo do tego lekarza wcześniej czy później 

musi iść. 

Żaneta Andrzejewska stwierdziła, że gabinet powinien być otwarty od 8.00 do 18.00 bo osoby 

pracujące nie mogą z jego usług skorzystać. Zapytała czy inny lekarz nie mógłby otworzyć na 

naszym terenie drugiego gabinetu.  

Sekretarz Gminy – są pewne standardy. Kiedyś na naszą gminę potrzebnych było 3 lekarzy. 

Część osób przeniosła się do lekarza rodzinnego do Czarnkowa i teraz wystarczy 2 i 2 jest. 

Nikt inny nie otrzyma kontraktu. Sprawy godzin były kiedyś tez poruszane – teraz jest  chyba 

1 dzień, gdzie lekarz przyjmuje po południu. Jeżeli zaś chodzi o kontrole to tylko Narodowy 

Fundusz Zdrowia może ją przeprowadzić.   

Marek Zieliński zapytał czy będą pozyskane jakieś środki unijne? 

Sekretarz Gminy – rok 2015 jest rokiem martwym. Na  spotkaniu Stowarzyszenia Gmin i 

Powiatów nowe rozdanie może rozpocząć się od 2016 roku.  

Wójt Gminy – projekt z zakresu zaopatrzenia wsi w wodę to jeszcze stare programowanie. 

Nowe konkursy z nowego rozdania dopiero się rozpoczną. Chcę abyśmy się do tego 

przygotowali, dlatego chcę abyśmy usiedli do planów, abyśmy mieli politykę działania. Na 

bezczynność pozyskiwani a środków nie możecie Państwo narzekać, ubiegaliśmy się nawet 

na wyrost. Stąd trzeba było zaciągać te kredyty. Pracownik jest nastawiony, aby na bieżąco 

sprawdzać z jakich środków możemy skorzystać. W poniedziałek mamy spotkanie z 

sołtysami o godz. 15.00.            Z pomysłami zostaną oni zapoznani przez pracownika 

Andrzeja Łusiewicza i Lilianę Helwich            z LGD      

Jacek Michalak zapytał czy projekty uchwał będą zamieszczane na stronie internetowej tak 

jak do tej pory? 

Janina Szwerkolt udzielając odpowiedzi powiedziała, że tak jak do tej pory projekty uchwał 

będą na stronie zamieszczane i te na sesję 29 stycznia już są zamieszczone.  

Jacek Michalak poprosił o wymianę zbitej szyby w tablicy GOK na ul. Zielonej w Lubaszu. 

Andrzej Buśko powiedział, że przed Urzędem Gminy jest zarwana studzienka 

telekomunikacyjna, która została zabezpieczona paletą i to tak pozostaje już od dłuższego 

czasu. Studzienka jest też zarwana koło sklepu Pana Jahnsa Waldemara. 
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Kazimierz Wicher stwierdził, że małe rzeczy trzeba zgłaszać od razu, one powinny być 

załatwiane od razu.  

Jacek Michalak stwierdził, że zgłosił awarie oświetlenia ulicznego i przez 10 dni nic nie 

zostało zrobione. 

Józef Cichorek powiedział, że w czynie społecznym mieszkańcy Prusinowa chcieli wykonać 

wjazd. Została wykonana dokumentacja. Zakupili rury, a teraz okazało się, że konieczne jest 

jeszcze ułożenie kostki typu POLBRUK. Zwrócił tez uwagę, że do mieszkańca Prusinowa 

Pana Błocha nie można dojechać.  

Marek Wicher zauważył, że 2 kontenery na cmentarzu nie mają dna. Konieczny jest ich 

remont. Na okres remontu zaproponował wypożyczenie kontenerów z Miejskiego Zakładu 

Komunalnego w Czarnkowie.  

Kazimierz Wicher zapytał jak daleko są prace związane z otwarciem marketu w Lubaszu? 

Wójt Gminy – do lutego maja skończyć.  

Sekretarz Gminy – nie oznacza to, że nastąpi otwarcie. Po skończeniu prac budowlanych 

konieczne jest otrzymanie decyzji na użytkowanie tego obiektu, a to będzie dość długi okres. 

Muszą się wypowiedzieć wszystkie instytucje takie jak Państwowa Inspekcja Pracy, Sanepid, 

Straż Pożarna i inne.  

Wójt Gminy – firma robi już nabór na stanowisko kasjera. Są w kontakcie z Powiatowym 

Urzędem Pracy. 

Żaneta Andrzejewska zapytała czy targowisko zostanie z powrotem przeniesione, teraz koło 

marketu. 

Wójt Gminy – jeszcze nie wiem. Koło straży nie jest to najlepsze miejsce, tutaj natomiast 

będzie ciasno tym bardziej, że miejsc parkingowych nie będzie tyle na ile liczyliśmy.  

Kazimierz Wicher stwierdził, że trzeba jak najwięcej tych miejsc parkingowych organizować 

bo coraz trudniej jest zaparkować.  

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Andrzej Busko zakończył 

posiedzenie. 
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Posiedzenie zakończyło się o godzinie 14.55 

Prowadzący posiedzenie                                                                               Protokolant  

 Andrzej Buśko                                                                                         Janina Szwerkolt 

  


